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Jaarverslag
De certificering voor het keurmerk Kwaliteit Laat Je Zien is een continu proces. Iedere drie jaar vindt er een audit plaats op de zorgboerderij. In de
tussentijd wordt elk kalenderjaar getoetst door middel van het jaarverslag. In het jaarverslag geeft de zorgboer(in) een weergave van alle
ontwikkelingen op de zorgboerderij en legt hij/zij verantwoording af over het voldoen aan de eisen van het kwaliteitssysteem.

Dit jaarverslag heeft betrekking op:

Bedrijfsgegevens

Ondernemingsgegevens

Melkveehouderij H.A.C.M. van den Nieuwelaar

Registratienummer: 1109

Rimpelaar 40, 5124 RB Molenschot

Rechtsvorm Vennootschap onder firma (vof) ingeschreven bij Kamer van Koophandel onder nummer 17215895

Website: http://www.zorgboerderijraakeind.nl

Locatiegegevens

't Raakeind

Registratienummer: 1109

Rimpelaar 40, 5124 RB Molenschot

Aangesloten bij de Federatie Landbouw en Zorg via: ZLTO

http://www.zorgboerderijraakeind.nl/


Jaarverslag 1109/'t Raakeind 27-02-2020, 09:19

Pagina 4 van 32

1 Inleidende vragen voor het Jaarverslag
Door middel van onderstaande vragen wordt de inhoud, van een aantal hoofdstukken, van het jaarverslag bepaald.

1.1 Wilt u een voorwoord aan het jaarverslag toevoegen?

Ja, Voorwoord toevoegen

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

1.2 Welke medewerkers zijn er op de zorgboerderij?

Buiten de ondernemer(s) zijn er geen andere medewerkers

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

1.3 Waren er in het verslagjaar meldingen en/of incidenten?

Nee, er waren geen meldingen en incidenten

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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2 Voorwoord

2.1 Voorwoord van de zorgboerderij

Ja, een voorwoord, dat wil ik wel graag schrijven. Ik kan namelijk uren praten over onze boerderij, en de daarbij behorende zorgtak. 

Ik ben trots op ons bedrijf. Onlangs is onze vaste begeleider, Jos, na een lang dienstverband met pensioen gegaan. Het is hem gegund! Maar
o, wat zullen we hem missen. In de voorbereiding van zijn pensioen heb ik veel informatie en foto materiaal van de afgelopen jaren
opgezocht. Wat leuk om dan de oude foto's te bekijken, herinneringen op te halen en dit alles te bundelen. En ja, wat ben ik dan trots op wat
we bereikt hebben. 

In het afgelopen jaar hebben we veel onrust gehad. Zowel in de agrarische sector, als in de zorg. Hier kom ik ook later op terug. Het heeft ons
bezig gehouden, 'stikstof' en 'WMO loket' zijn woorden die in mijn allergie zitten. In het laatste kwartaal heb ik zelfs bedacht om Rutten een
brief te sturen waarin ik hem persoonlijk uit wil nodigen om de dialoog aan te gaan. Ik, als ondernemer ben op twee fronten afhankelijk van
zijn beleid. De maatregel om de snelheid te verlagen is voor de premier een blamage, maar voor mij betekend zijn beleid een grote zorg
richting de toekomst over de voortgang van ons bedrijf. 

Ik heb de persoonlijke uitnodiging maar gelaten. Ik snap eigenlijk ook wel dat ook hij met handen gebonden is. In plaats van mijn energie te
steken in onbegrip, woede en verdriet, hebben Harm en ik ervaren dat wij als personen alleen maar dichter naar elkaar zijn gegroeid in een
periode van onrust. We hebben dan ook besloten niet naar de lange termijn toekomst te kijken, hier hebben we op dit moment geen invloed
op. In plaats daarvan gaan we genieten van het heden en maken we plannen voor de korte termijn die we nu kunnen overzien. 

Dan blijkt dat we het nu perfect voor elkaar hebben. We zijn gezond, gelukkig en financieel stabiel. Voor ons genoeg om 2019 snel af te
sluiten en positief te kijken naar 2020. Sterker nog, ik wens Premier Rutten ook gewoon een fantastisch 2020!

Hopelijk lezen jullie met plezier mijn jaarverslag en wanneer u vragen heeft over de inhoud sta ik u graag te woord. 

Veel leesplezier. 

Groet, 

Desiree 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

2.2 Zorgboerderij in beeld

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.



Jaarverslag 1109/'t Raakeind 27-02-2020, 09:19

Pagina 6 van 32

3 Algemeen

3.1 Het afgelopen jaar op de zorgboerderij

Een beschrijving van de activiteiten op de zorgboerderij en de belevenissen van de deelnemers, medewerkers en zorgboeren. Ook veranderingen en
ontwikkelingen op de zorgboerderij komen aan bod. Het kan gaan over bijvoorbeeld het zorgaanbod, een verbouwing, de financiering en de
kwaliteitseisen.

Eigenlijk is 2019 weer voorbij gevlogen. Als ik er globaal op terug kijk kan ik niet zeggen dat er hele uitspringende ontwikkelingen waren. Als
je gaat inzoemen is er veel gebeurt. 

De boerderij:

Voor de boerderij staat het woord stikstof centraal! Wat een ellende, het steeds wijzigende beleid van onze Nederlandse overheid. Ik snap dat
dit stikstof een probleem is wat ontstaan is vanuit een uitspraak van de rechter, maar hoe onze overheid hiermee omgaat vind ik discutabel. 

Voor Harm en mij houdt dit in dat we vorig jaar wederom kritisch naar ons bedrijf hebben gekeken, en m.n. naar ons toekomst visie. Dit
hebben we een aantal jaar geleden ook al gedaan, toen de fosfaatrechten ingevoerd werden. Halverwege 2019 zijn Harm en ik ons gaan
orienteren op het gaan melken met een robot. We hebben gesprekken gevoerd met diverse leveranciers en we zijn rond gaan kijken bij
robotboeren. Toen het stikstof verhaal in het leven werd geroepen hebben we deze plannen direct bijgesteld. Harm heeft laten berekenen wat,
in het ergste geval, het stikstof beleid voor ons zou gaan betekenen. Voor ons gaat dit betekenen dat we terug moeten naar de 60 koeien en
we hebben inbeeld wat dit voor ons financieel zou gaan betekenen. Gelukkig kunnen we concluderen dat wij dit kunnen dragen. Maar, het
zorgt er wel voor dat we nu niet gaan investeren in gebouwen of robot. 

Jammer, het belemmerd ons. Maar hier hebben we ons bij neer gelegd. Aan het einde van het jaar hebben we elkaar aangekeken en besloten
ons niet steeds te laten leiden door negatieve senario's, maar ons neer te leggen bij de situatie zoals deze nu is. 

We gaan afwachten wat 2020 ons brengt. 

De zorgboerderij:

Afgelopen weekend heb ik de nieuwjaarsborrel op de zorgboerderij gehad. Zo fijn om weer te zien dat er een grote opkomst is van ouders en
wettelijk vertegenwoordigers. Moe maar voldaan hebben Harm en ik in de avond de dag met elkaar geevalueerd. We hebben een oprecht
compliment gekregen van een ouder wiens zoon in het afgelopen jaar in een psychose is geraakt. Gelukkig zijn we inmiddels al weer op weg
terug, en zien we dat het hem steeds beter gaat. We hebben in een nauwe samenwerking, met de woning en ouders, de zorg zo kunnen
aanpassen dat we optimale zorg hebben kunnen leveren. Hier ben ik trots op. Omdat we 'klein' zijn, omdat we de individuele vraag steeds
centraal kunnen zetten, blijkt nu direct in de praktijk dat we winst kunnen boeken. 

Zonder dat ik nu naast mijn schoenen wil gaan lopen, heb ik in het afgelopen jaar steeds vaker ervaren dat wij kwalitatief hoogwaardige zorg
verlenen. We zien steeds meer dat de hulpvraag van de deelnemers die binnenstromen veranderd. Men vraagt eigenlijk steeds vaker om een
luisterend oor, gezien worden, serieus genomen worden en om men te ondersteunen daar waar nodig, niet de zorg overnemen en betuttelen.
Dit doen wij goed. Sterker nog, ik durf wel te zeggen dat wij hierin uitblinken. Een aantal voorbeelden uit onze directe praktijk ondersteunen
dit. 

Ons ondersteunend netwerk is best groot. We werken natuurlijk nauw samen met Stichting SOVAK. Hierdoor kunnen we gebruik maken van
expertise als arts en orthopedagoog. Maar ook kan ik met vragen over indicaties terecht bijv. 

Op het erf is Opa van den Nieuwelaar nog steeds onze steun en toeverlaat, alhoewel dit steeds minder wordt. Hij wil altijd ondersteunen waar
hij kan. 

Met mijn collega zorgboeren wissel ik veel informatie uit. Het is fijn om inhoudelijk met mensen te kunnen brainstormen. Dit geeft andere
inzichten op een casus. 

Ook de expertise van SZZ is zo fijn. Wij hebben een 'conflict' gehad met de gemeente Oosterhout. Hier heeft onze regiomanager van SZZ mee
bemiddeld en tip en adviezen gegeven. Het gevoel dat je gesteund wordt en niet alleen is maakt je sterk. 
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Als laatste heb ik dit jaar mijn audit gehad. Door de kritische blik van de auditor kijken we met ander ogen naar het bedrijf. Hierdoor bijv. ons
noodplan aangepast, met 'simpele' pico's. 

Toen ik mijn kwaliteitssysteem ter toetsing bij de auditor had ingediend, kreeg ik, alvorens hij de audit kwam doen, al een puntje ter aandacht.
Dit wil ik graag hier wat verder uitwerken, cq verdiepen. 

Het gaat om ons werk, de verdeling hiervan, de verantwoordelijkheid hieromtrent etc. Allereest wil ik uiteenzetten hoe onze organisatie
structuur eruit zien. 

Harm en ik ontvangen op de zorgboerderij mensen met een beperking en dit doen wij samen, wij hebben geen personeel in dienst. 

Officieel, in ons contract, verhuren wij alleen ruimte aan SOVAK en bieden wij werk aan wat hun deelnemers kunnen uitvoeren. Zij nemen
hiervoor personeel, stagiaires en leerlingen mee. Dit personeel valt dus niet onder onze verantwoording. Vandaar dat ik, bij 1.2. ingevuld heb
dat er geen ander personeel aanwezig is. Ik voer namelijk geen functioneringsgesprekken, ik heb geen zeggenschap bij aanname, ik heb geen
bevoegdheid om te bemiddelen bij bijv ziekte etc. 

Wel heb ik, samen met SOVAK, het gezamenlijke belang dat de zorgboerderij kwalitatief goed draait. Dit gebeurd mede door professioneel,
enthousiast en bekwaam personeel. Aangezien het personeel wat mee komt mijn directe collega is, beschouw ik mezelf wel eens als coach.
Ik ga het gesprek aan met personeel, ik spiegel hen en geef feedback. In ons jaarlijks overleg, waar in o.a. het contract besproken
wordt,  bespreken we ook het algemeen beeld. Hierin wordt ook personele inzet meegenomen. Wanneer het nodig is hebben we, als
vanzelfsprekend tussentijds overleg. Hierdoor staat het functioneren van de medewerker wel regelmatig centraal. Tevens bevraag ik hen vaak
over over mijn functioneren. Ook ik heb mijn blinde vlek of kan wel eens handelingsverlegen zijn waardoor het fijn is om gebruik te maken van
de spiegel die een ander kan vasthouden, of de visie van een ander op een situatie kan heel verhelderend werken. Hier ik kan ik, en dit
verwacht ik ook van personeel, me heel kwetsbaar opstellen. 

We werken dagelijks met elkaar samenwerken, maar eigenlijk hebben we ieder onze eigen groep cliënten. In de praktijk werkt dit niet zo. In de
praktijk hebben we 1 groep deelnemers, die begeleid wordt door twee professionals. We kijken naar de hulpvraag van de cliënt, passen hier
het werk en de begeleiding op aan.  Dit houdt in dat ik cliënten van SOVAK kan begeleiden en andersom. We verdelen het werk en de taken
samen en overleggen samen over doelen en hulpvragen van cliënten. 

Het bovenstaande was dan ook direct waar de Auditor zijn vraagtekens over had. Wanneer ik een cliënt van SOVAK begeleidt, wie is hier dan
verantwoordelijk voor, en waar is dit vastgelegd. 

Ik heb dit bij SOVAK neergelegd. Hier moeten we iets mee. Het voorstel van de auditor was om hierover iets op te nemen in het contract. Dit
gaan we doen. De desbetreffende manager heeft dit bij de Raad van Bestuur weggelegd. Het heeft echt maanden geduurd voordat ik eindelijk
iets heb gehoord over het contract. Voor een deel ook wel begrijpelijk met de feestmaanden ertussen door. 

Eind januari heb ik te horen gekregen dat onze huidige manager ons gaat verlaten. Per maart start een nieuwe manager. Het contract zoals
we ontvangen hebben klopt niet. Het is een oude versie en over de aanpassingen wil ik echt nog met SOVAK in overleg. Dit houdt in dat ik met
de nieuwe manager naar het contract ga kijken, maar ik kan me zomaar voorstellen dat dit niet boven aan haar prioriteiten lijstje staat. 

Ik heb een actie aangemaakt waar in ik de aanpassingen in het contract heb opgenomen. We zijn er druk mee, maar hiervoor heb ik meerdere
mensen nodig, en dan blijkt dat het veel tijd kan kosten. 

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp is 1 actie opgenomen in de actielijst.

3.2 Algemene conclusies

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van de ontwikkelingen en situaties die bij "3.1 Het afgelopen jaar op de zorgboerderij"
zijn beschreven.

In de melkveehouderij hebben we een aantal nieuwe machines gekocht, een rugger en een mini tractor. Geen hele spectaculaire
ontwikkelingen. Wat we duidelijk geleerd hebben in 2019 is dat we in een kwetsbare sector zitten. We moeten ons flexibel opstellen en mee
bewegen met de steeds wijzigende wet en regelgeving. 

Dit is een uitdaging. 
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In de zorg is de grootste verandering dat we een wijziging in de hulpvraag zien. Steeds meer mensen met een lichte verstandelijke beperking
komen ons team versterken. 

Hierdoor moeten we kritisch kijken naar ons aanbod van werk en de sociale interacties tussen de deelnemers onderling. Ik heb hiervan
geleerd dat we dit goed kunnen. Wij zijn sterk in het begeleiden van mensen met een lichte verstandelijke beperking. Dit komt ook omdat we
ons zeer bewust zijn van de impact in de groep. 

Het is niet zo dat we hier direct hele concrete veranderingen voor hebben doorgevoerd. Het is meer een bewustwording, de kijk naar zorg
bijstellen en luisteren naar de deelnemer. 

Dit zullen we ook voortzetten. Daarnaast moeten we als collega's onderling elkaar steeds kritische vragen blijven stellen. Waarom reageren
we zoals we doen? Wat is het alternatief? Hoe kunnen we naast de deelnemer gaan staan en hem sturen en ondersteunen zonder autoritair
op te treden. 

Ondersteunend netwerk:

Wij zijn zeer tevreden over ons ondersteunend netwerk. Ik kan over al mijn expertise halen die ik nodig heb. Mijn schoonvader zegt altijd dat je
zelf niet alles kan (en hoeft) te weten, als je maar weet waar je de antwoorden kan vinden. 

Door ons uitgebreide en diverse netwerk kunnen we dat zeker. 

Doelstellingen:

Vorig jaar had ik als doel het aangaan van gesprekken met de gemeente. Dit gaan we zeker aankomend jaar voortzetten. Het netwerken met
derden is hier een verlengde van. 

Vorig jaar zijn ook gesprekken in gang gezet om mensen met een beschermd wonen indicatie op te gaan vangen. Hiervoor wilde wij twee
woonunit wegzetten en in samenwerking met een zorgaanbieder deze vorm van zorg gaan aanbieden. 

Jammer genoeg was de gemeente hier heel helder in: Nee. Was het antwoord. Toch was men getriggerd door onze plannen. De gemeente
wilde graag ruimte om eerst de gesprekken met de regio af te wachten. Regio Midden Brabant, met Tilburg als grote broer, is volop in
beweging om breed de zorg in de regio vorm te geven. De regio heeft een pilot voor zorgaanbieders opgestart. Hier hebben wij op in
geschreven, een mooi plan voor gemaakt, maar helaas zijn we afgewezen. De reden hiervoor is dat we 'te weinig vernieuwend waren'.

Jammer, hier was ik even van onder de indruk. Ik was teleurgesteld. Er is een vraag in de gemeente, er is een enthousiaste ondernemer, de
mogelijkheden zijn toereikend, en door bureaucratie lukt het niet mooie plannen te realiseren. 

Heel de zomer heb ik even afstand genomen van dit traject. Een stap op de plaats, wat willen we nu. Uiteindelijk, toen de emotie er af was,
heb ik weer contact met de gemeente gelegd. Zij hebben aangegeven ons plan te steunen en er de meerwaarde van in te zien. Eind 2019
heeft de regio aangegeven solidair te willen zijn, en dus de zorg regiobreed in te willen gaan vullen. Dit geeft goede moed. 

Momenteel zijn ze bezig om de hulpvragen van de regio in kaart te brengen, en begin 2020 is de bedoeling dat helder wordt om welke
aantallen en vragen het gaat en hoort de gemeente hoeveel zij zullen moeten gaan invullen. Zij gaan dan intern weer kijken welke verdeling ze
over de kernen gaan maken en welke procedures zorgaanbieders moeten gaan volgen om beschermd wonen aan te mogen gaan bieden. 

Nu dit bekend is zijn Harm en ik de gesprekken met SOVAK weer aan het oppakken. Samen zijn we aan het kijken of we elkaar kunnen vinden
in een samenwerking omtrent het Beschermd wonen. Er lijkt zo een nieuwe manier van zorgverlening te ontstaan. Althans, nieuw voor de
verstandelijk gehandicapten zorg. In de verslavingszorg wordt zo al veel gewerkt. 

De vraag is nog helemaal welke vergoedingen er tegen over staan, om wat voor hulpvragen het gaat en of de procedures die we moeten
doorlopen haalbaar zijn, maar er zijn weer wegen die we kunnen bewandelen. 

Harm en ik zijn inmiddels wat meer sceptisch geworden. Misschien wel wat meer terughoudend. Toch willen we de mogelijkheden om dit
project te gaan starten wel bekijken en gaan we dus verder in de oriënterende fase. Dit omdat we ervaren dat er zoveel mensen in de
maatschappij zijn die veel baad zouden kunnen hebben op deze woonomgeving. Wij zijn er van overtuigd dat in ons huidige zorgstelsel veel
mensen tussen wal en schip vallen en wij een goede 'time out' kunnen bieden voor mensen die tijdelijk uitvallen in het zelfstandig wonen. Dit
is vanuit onze professie.

We realiseren ons dat het aanbieden van deze vorm van zorg dicht bij onze prive komt. Hier hebben we dan ook uitgebreid met onze kinderen
over gesproken. We willen graag meehelpen om dit maatschappelijk probleem mee op te pakken, maar we realiseren ons dat de impact groot
kan zijn. Hierdoor hebben we er bewust voor gekozen om te starten met units en tijdelijke hulpvragen. We kunnen dan deze vorm van zorg
echt als pilot aanbieden en als we na een jaar concluderen dat dit niet past bij ons of ons gezin kunnen we stoppen zonder hier financieel of
cliënten te kort te doen. 
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Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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4 Deelnemers en medewerkers

4.1 Deelnemers

Een beschrijving van de doelgroepen, het aantal deelnemers en de wijzigingen hierin.

De SOVAK groep:

We zijn het jaar gestart met 8 deelnemers vanuit Stichting SOVAK.

In april is er een deelnemer, die voorheen op de boerderij kwam via WMO, gaan wonen binnen SOVAK en deze valt nu dan ook onder de
SOVAK groep. Hij werkte fulltime en dit is niet veranderd. 

In november is er 1 deelnemer van SOVAK ingestroomd. Deze man is op leeftijd en komt parttime. Voor 3 dagen per week. 

In december bestaat de SOVAK groep uit 10 deelnemers.

Voor de WMO/PGB en WLZ groep:

Voor deze groep geldt dat we zijn begonnen in januari met 5 personen. 

* Op 31 maart is een deelnemer in Tilburg gaan wonen. Bij deze organisatie kan men zelf dagbesteding aanbieden, en door het gebrek aan
vervoersmiddelen heeft men ervoor gekozen deze dan ook daar af te nemen.

* Op 10 april heeft een deelnemer gehoord dat hij kan gaan wonen binnen SOVAK. Dit houdt in dat hij wel zijn dagbesteding behoudt op de
boerderij, maar dan onder verantwoordelijkheid van SOVAK. 

* Per 1 november is er een deelnemer via de WLZ ingevoegd. Een hele fijne man op leeftijd. Hij werkt parttime, wat voor hem betekend 3
dagen per week. 

We eindigen in december met 4 personen. 

In de hulpvragen van de deelnemers die zijn ingestroomd is niet veel veranderd. Men heeft allemaal een verstandelijke beperking. De trend die
we al jaren zien, steeds meer mensen met een lichte verstandelijke beperking, zet zich wel voort. 

Hiervoor heb ik nu geen aanpassingen moeten doen. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

4.2 Conclusies m.b.t. deelnemers

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van de deelnemersgroep en wijzigingen hierin.

Er hebben maar een paar kleine wijzigingen plaatsgevonden in de groep. Toch zien we bij iedere wijziging wel dat dit een invloed is op de
groep.

De instroom is steeds meer, mensen met een lichte verstandelijke beperking. Geen probleem, maar we zien hierdoor wel andere
problematieken in de groep. Miscommunicatie is hier een goed voorbeeld van. Iedereen praat, de een verstaanbaar, de ander niet. Maar ook
iedereen reageert op elkaar, terwijl men elkaar niet begrijpt. M.n. is dit lastig wanneer de communicatie niet directief is. Maar er suggestieve
grappen worden gemaakt. 
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Als begeleiding zijn we ons hiervan bewust en passen onze ondersteuning hierop aan. Ook heb ik in mijn kerstspeech het onderwerp
tolerantie aangehaald. Dit gaan we in 2020 centraal zetten en zal in werkgesprekken naar voren komen. 

Ook zien we dat we in het werk aanpassingen moeten doen. Mensen met een lichte verstandelijke beperking willen vaak werk doen wat zij
spiegelen aan verantwoording, status en wat hierdoor vaak buiten hun bereik ligt. Het is aan ons om werkzaamheden te organiseren waar zij
wel status aan kunnen ontleden, waar ze uitdaging in vinden en die hun zelfbeeld opvijzelt, maar die wel veilig en verantwoord zijn. Hout
klieven met het klief machine is hier een heel goed voorbeeld van. Men werkt met een machine, maar deze is volledig veilig. 

Tevens hebben we een rook beleid ontwikkeld. Alle deelnemers die vorig jaar instroomden roken. Dus we hebben een tweetal rookplekken
ingericht. Ook hebben we afspraken omtrent roken gemaakt, deze vastgelegd en tijdens een deelnemersvergadering geïntroduceerd.

 

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

4.3 Personeel

Een beschrijving van hoe het afgelopen jaar is gegaan met het personeel op de zorgboerderij.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

4.4 Stagiaires

Een beschrijving van hoe het afgelopen jaar is gegaan met de stagiaires op de zorgboerderij.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

4.5 Vrijwilligers

Een beschrijving van hoe het afgelopen jaar is gegaan met de vrijwilligers op de zorgboerderij.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

4.6 Conclusies m.b.t. personeel, stagiaires en vrijwilligers

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van de inzet en omgang met personeel, stagiaires en vrijwilligers.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.
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5 Scholing en ontwikkeling

5.1 De opleidingsdoelen van afgelopen jaar

In de opleidingsdoelen beschrijft de zorgboer(in) hoe de kennis en vaardigheden van de begeleiders  op peil wordt gehouden. Door veranderingen
in doelgroepen of zorgzwaarte, veranderingen in wetgeving, etc. zal scholing regelmatig nodig zijn. Daarnaast is het onderling uitwisselen van
kennis, informatie en casuïstiek belangrijk voor de ontwikkeling van de zorgboer(in) en medewerkers.

Bij dit onderwerp gaat het om de kennis en vaardigheden, de opleidingen kunt u bij 5.2 beschrijven (in de kennisbank 8.5.2).

Op 11 januari 2019 heb ik mijn BHV en EHBO herhalingscursus weer gehaald. 

Op 29 mei hebben de begeleider en ik een cursus dag gehad over het onderwerp: EE (Experst Emotions). Tijdens deze cursus stond
hechtingsproblematiek centraal. De Argos methode en 'geef me de vijf' methode werd toegepast. 

Ik heb het symposia van SZZ bijgewoond waarin er verschillende sprekers en workshops gegeven werden. 

Tevens zit ik nog steeds in de studiegroep waarin we vier keer per jaar samenkomen om te brainstormen en informatie uit te wisselen over
allerhande onderwerpen die ons bezighouden. 

In oktober heb ik samen met de begeleider een team dag van een woning bijgewoond waar een cliënt centraal stond. Haar problematiek werd
uit een gezet en de ondersteuningsbehoefte werd multidiciplinair besproken. Bijzonder leerzaam. 

N.a.v. mijn audit in november heb ik binnen SOVAK de vraag neergelegd of ik een keer deel kan nemen aan een medicatie cursus. Wij hebben
momenteel geen cliënten die ik medicatie geef, ik heb alleen een signaleringsfunctie. Maar het is goed om je te updaten. Dit is doel
meegenomen naar 2020. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp is 1 actie opgenomen in de actielijst.

5.2 Opleidingen, trainingen, informatie- en intervisiebijeenkomsten

Een beschrijving van welke scholing afgelopen jaar is gevolgd, wie eraan hebben deelgenomen en of de scholing met goed gevolg is afgerond.

Ik heb bij 5.1 alle opleidingen benoemd. 

De opleidingen die ik wilde volgen omtrent de mens met een lichte verstandelijke handicap zijn cursus dagen geworden. Twee dagen heb ik
vorig jaar binnen SOVAK kunnen volgen, beide hadden betrekking op cliënten met een lichte verstandelijke beperking. 1 van deze dagen was
echt gericht op een specifieke hulpvraag, hechtingsstoornis, disharmonisch ontwikkelingsprofiel en trauma's. 

Binnen het opleidingscentrum van SOVAK is bekend dat wij graag aansluiten bij trainingsdagen. Wanneer er dagen zijn die aansluiten bij onze
vraag krijgen we een seintje en kunnen we inschrijven. 

W.b.t. informatie over verschillende indicatie besluiten en vormen ben ik niet heel veel wijzer geworden. Althans, ik realiseer me nu dat het
gewoon een wir war is. Zoveel termen, zoveel verschillende vormen en zoveel verschillende gemeente. In mijn gesprekken met de manager,
met gemeente en derden (twee vriendinnen die ook in de zorg werkzaam zijn) die ik regelmatig heb word steeds meer duidelijk. Ik heb voor
mezelf helder hoe indicaties en financiële stromen van 'mijn' cliënten lopen en wanneer ik hier vragen over heb weet ik waar ik het antwoord
kan halen, bij SZZ. 

Mijn schoonvader zegt altijd: 'Je hoeft niet alles te weten, als je maar weet waar je het antwoord kan halen.' Misschien toch een wijze les van
een oude man. 

Acties
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Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

5.3 Opleidingsdoelen komende jaren

Een beschrijving van de opleidingsdoelen voor de komende periode.

Ook hier heb ik bij 5.1 ingevuld dat ik voor 2020 graag een medicatie cursus wil volgen. Er staan geen verdere opleidingen op de planning. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

5.4 Conclusies m.b.t. scholing en ontwikkeling

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van scholing en ontwikkeling.

Het is fijn om samen met de collega's een onderwerp verder te verdiepen. M.n. wanneer we kijken naar individuele hulpvragen is het goed om
in te zoemen op de individuele cliënt zodat we de theorie direct in de praktijk kunnen toepassen. 

We hebben momenteel geen directe scholingsbehoeften staan, maar wel nauw contact met de orthopedagogen en de afdeling scholing van
SOVAK. Wanneer er een scholing georganiseerd wordt binnen de organisatie, waarvan de collega's van de afdeling scholing weten dat deze
aan zou kunnen sluiten bij onze cliënten of boerderij, worden bij geïnformeerd. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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6 Terugkoppeling van deelnemers
De kwaliteit van de zorgverlening van zorgboeren wordt mede getoetst aan de hand van evaluatiegesprekken, inspraakbijeenkomsten en
deelnemerstevredenheidsmeting. De reacties van de deelnemers die hiermee worden verzameld, geven belangrijke informatie aan de zorgboer(in).

6.1 Evaluatiegesprekken deelnemers

Elke deelnemer heeft jaarlijks een evaluatiegesprek met de begeleiding en eventuele betrokkenen waarin wordt besproken hoe de deelnemer de
zorg op de zorgboerderij ervaart en of de begeleidingsdoelen zijn behaald. In deze paragraaf wordt beschreven hoe de evaluatiegesprekken zijn
verlopen.

Voor de SOVAK deelnemers:

Zij hebben elke twee jaar een groot persoonlijk plan overleg. Dit is een evaluatie moment waarin de cliënt, alle begeleiders, manager, wettelijk
vertegenwoordigers en eventueel andere disciplines (denk aan AVG arts of orthopedagoog) aanwezig zijn. 

Ieder half jaar is er een evaluatie moment met de begeleiders van wonen, werken en cliënt.

Voor de WMO, WLZ of PGB groep:

Ieder jaar heb ik een evaluatie moment met cliënt, wettelijk  vertegenwoordiger en, indien wenselijk, andere disciplines. 

Ik kom tot de conclusie dat er van 1 client vorig jaar geen evaluatie heeft plaatsgevonden. Dit had in oktober 2018 plaats moeten vinden. Dit
heeft wel redenen. Er is veel mis gegaan in zijn indicatie, waardoor wij een hele poos 'vrijwilligers werk' hebben verricht. We hebben de
bewuste keuze gemaakt om zijn zorg wel voort te zetten, maar er waren geen gesprekspartners voor het evaluatie moment. Zijn ambulant
begeleiders schoven de planning steeds voor hen uit omdat er geen werkrelatie was tussen Stichting Prisma en wij. Nu heb ik onlangs
contact opgenomen omdat er vanuit de gemeente eindelijk helderheid is over de indicatie en we vorige week de intentie tot een
samenwerking hebben uitgesproken. Wanneer ik volgende week geen reactie van de persoonlijk ondersteuner heb ontvangen op mijn
uitnodiging, ga ik zelf een evaluatie plannen tussen enkel de cliënt en ikzelf. 

Tijdens een evaluatie moment is het persoonlijk plan het gesprekspapier. A.d.h.v de doelen gaan we het gesprek aan. Daarnaast bespreken
we altijd:

- algemeen welbevinden

- wensen en behoeften

- opleiding en leerbehoeften

Voor als nog zijn de resultaten die uit de evaluaties komen niet afwijkend dan andere jaren. Iedereen is tevreden, bewandeld zijn eigen pad. Is
zeer blij met de ondersteuning die ze aangeboden krijgen en wil eigenlijk alleen maar meer uren komen. Dit is fijn, positief. 

De doelen die omschreven zijn, worden over het algemeen behaald. Wanneer dit niet het geval is worden ze tijdens het evaluatie moment
aangepast. We zien dat er veel doelen gericht zijn op behoud van vaardigheden en het aanbieden van een veilige en prettige werkplek. Het
ervaren van een fijne daginvulling. Dit zijn doelen die vaak blijven staan en verlengt kunnen worden. Dit zien we m.n. bij de wat ouder
wordende cliënt. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.2 Conclusies uit de evaluatiegesprekken

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het verloop van de evaluatiegesprekken. Eventuele verbeterpunten zullen aan de
actielijst worden toegevoegd.
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Over het algemeen kan ik zeggen dat ik me prima heb kunnen houden aan de planning m.b.t. de evaluatie gesprekken. 

U heeft al kunnen lezen dat dit in 1 geval niet is gelukt en dit is een leerpunt voor het aankomende jaar. Wanneer het me niet lukt, om wat voor
reden dan ook, plan ik gewoon een evaluatie moment zonder dat hier andere hulpverleners of wettelijk vertegenwoordigers bij aansluiten. 

Voor dit jaar moet ik nog een overzicht maken. 

Dit staat gepland in januari 2020

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.3 Inspraakmomenten

Minimaal ieder kwartaal wordt er op de zorgboerderij een inspraakmoment gehouden. Hierbij krijgen alle deelnemers de gelegenheid om met
elkaar aan te geven wat ze graag anders of toegevoegd zouden willen zien op de zorgboerderij.

Jaarlijks houden we vier deelnemersraadvergaderingen. 

Tijdens de middag pauze plannen we dan een vergadering waarin agenda punten besproken worden. Iedereen krijgt de ruimte om een
agenda punt toe te voegen en mee te denken/praten over de ingebrachte punten.

Dit jaar hebben de vergaderingen plaatsgevonden op :

18 januari

1 mei

18 oktober

10 december

Agenda punten die jaarlijks terugkomen zijn de invulling van de feestdagen, het kerstpakket, het zomer feest, het jaarlijkse uitstapje,
vaststellen van de huisregels etc. 

Dit jaar hebben we expliciet gesproken over het ontwikkelde rookbeleid. Dit omdat er steeds meer deelnemers zijn die roken. We hebben
ervaren dat het nodig was om beleid te maken omdat er steeds vaker, op verschillende tijden en plaatsen gerookt werd. Dit beleid heb ik
ontwikkeld en daarna als mededeling geïntroduceerd. Over de inhoud en invulling was zeker ruimte voor discussie en aanvulling, maar dat er
beleid ontwikkeld werd stond vast. 

Wat leuk is om te ervaren is dat besluiten die genomen moeten worden, maar besproken worden in een deelnemersraadvergadering,
gedragen worden door de cliënten. Men kan meedenken en komen met goede ideeën. Als voorbeeld bij het invoeren van het rookbeleid
hebben we samen de twee plaatsen waar gerookt mag worden bepaald en men had zelf het idee om bakken met zand te gebruiken ipv een
asbak. Dit ivm veiligheid. 

Wanneer een besluit gedragen wordt door de mensen zelf, is het veel beter uitvoerbaar. 

Als bijlage de laatste notulen toegevoegd. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

Bijlagen
notulen deelnemersraadoverleg 

6.4 Conclusies uit de inspraakmomenten
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In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het verloop van de inspraakmomenten. Eventuele verbeterpunten zullen aan de
actielijst worden toegevoegd.

Ik heb geen verbeterpunten.  
Oprecht kan ik zeggen dat ik vind dat iedereen veel zeggenschap heeft. Men krijgt de ruimte om hun mening te geven over allerhande zaken. 

Wij gaan op dezelfde wijze door. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.5 Tevredenheidsmeting deelnemers

Ieder jaar wordt de tevredenheid van de deelnemers gemeten. De zorgboerderij kan hiervoor zelf een vragenlijst opstellen of gebruik maken van
bestaande instrumenten. De deelnemers kunnen de vragenlijst anoniem invullen.

Op 27 februari heb ik de tevredenheidsmeting gehouden. Deze heb ik verspreid onder cliënten en ouders. 

Afgegeven:

Cliënten: 12 uitgedeeld, 10 terug ontvangen

Netwerk: 10 uitgedeeld, 6 terug ontvangen

Als bijlage heb ik de conclusies van het netwerk bijgevoegd. Omdat deze nog anoniem zijn. De conclusies van de cliënten heb ik dan ook niet
toegevoegd. Dit jaarverslag is openbaar en in de conclusies worden naam en toenaam benoemd. Mocht u hier inzage in willen kunt u altijd
contact met me opnemen. 

Voor het tweede jaar op rij heb ik gekozen om met de methode Vanzelfsprekend te werken. Dit bevalt prima. Ik heb de vragen herschreven
naar de boerderij. 

Opvallend is de lage respons bij het netwerk. 1 Ouder geeft expliciet aan niet meer benaderd te willen worden voor een enquete of onderzoek
in welke vorm dan ook. Dit zegt mogelijk ook iets over de manier waarin we in Nederland alles willen toetsen. Maar goed, ik toets ook in 2020
weer en respecteer hun wens en zal hen dan ook niet meer benaderen. 

Wederom blijkt dat ouders en netwerk vinden dat zij geen goed beeld hebben van wat de cliënt op de boerderij doet. N.a.v. het onderzoek
vorig jaar heb ik op de ouderavond iedereen aangeboden om een dag mee te komen draaien. Hier is maar door twee ouders gebruik van
gemaakt. 

N.a.v. dit onderzoek besluiten we om een nieuwsbrief uit te gaan brengen. 

Vanuit de cliënten wederom volop lof. We hebben er dit jaar voor gekozen om het tevredenheidsonderzoek met de deelnemers mee naar huis
te geven. Men heeft dan de keuze met wie ze het onderzoek in willen vullen. Dit zorgt voor transparantie. Dit is goed bevallen en zullen we
volgend jaar weer doen. 

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

Bijlagen
conclusies tevredenheidsonderzoek 2019 

6.6 Conclusies uit de deelnemerstevredenheidsmeting
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In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het verloop van de tevredenheidsmeting. Eventuele verbeterpunten zullen aan de
actielijst worden toegevoegd.

Bij de cliënten zijn er een aantal interessante conclusies:

- sommige mensen vinden de pauzes te lang. Hier hebben we met elkaar over gesproken, maar we passen de pauze niet aan. Voor veel
mensen is de pauze prima. Wanneer iemand eerder aan de gang wil behoord dit tot de mogelijkheid. 

- Sommige deelnemers geven aan meer te willen komen werken. Deze vragen hebben we individueel opgepakt. 1 deelnemer wil in het
weekend komen, dan zijn we niet open, dus kunnen we niet inwilligen. 1 deelnemer wil graag uitbreiding qua uren, hier is multi diciplinair over
gesproken en besloten om niet uit te breiden. Dit is teruggekoppeld naar de cliënt en zijn moeder. 

- Er is vraag naar uitbreiding van werkzaamheden in de houtbewerking. Hier hebben we nu een prachtige ruimte voor gecreëerd, maar helaas
redden we dit nog niet qua personeel. In 2020 gaan we nogmaals proberen een vrijwilliger te vinden. 

 

Bij het netwerk blijft het opvallend dat men aangeeft dat ze geen inzicht hebben in de werkzaamheden op de boerderij. N.a.v. dit gegeven zijn
we gestart met een nieuwsbrief. Deze maken we samen met de deelnemers. Hij bestaat voornamelijk uit foto's en korte stukjes tekst.
Daarnaast geef ik een voorwoord bij elke nieuwsbrief waarin ik vertel wat er in de afgelopen periode is gebeurt. We hebben besloten om geen
vaste termijn te stellen wanneer we de brief de deur uit doen. Dit doen we wanneer we ook iets te vertellen hebben. 

De eerste reacties op de nieuwsbrieven zijn zeer enthousiast. Hopelijk krijgt men hierdoor wat meer inzicht. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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7 Meldingen en incidenten
Op een zorgboerderij wordt geleefd en gewerkt in kleine of grote groepen, er wordt gewerkt met dieren en gereedschap. Daarbij kunnen ongevallen
of incidenten voorkomen. In dit hoofdstuk wordt beschreven wat er op de zorgboerderij is voorgevallen, hoe er met deze situaties is omgegaan,
wat er uit de analyse van de situatie kan worden geleerd en tot welke acties dit heeft geleid. Voor alle meldingen en incidenten geldt dat de privacy
van betrokkenen voorop staat. Wanneer om privacyredenen een melding of de toelichting daarop niet kan worden gepubliceerd, heeft de
zorgboer(in) in een bijlage verantwoording afgelegd. Deze bijlagen worden niet gepubliceerd.

Wanneer er geen meldingen en/of incidenten hebben plaats gevonden is er enkel een conclusie beschreven.

7.1 Ongevallen en bijna ongevallen

Alle ongevallen en bijna ongevallen moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen en hoe hiermee
om is gegaan. Door in te zoomen op een enkel ongeval of een reeks van kleine ongevallen kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele
verbeteringen worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.2 Medicatie

Op de zorgboerderij worden medicijnen verstrekt en/of toegediend wanneer de begeleiding daarvoor bevoegd en bekwaam is. Het kan ook zo zijn
dat een deelnemer zelf medicijnen meeneemt en inneemt gedurende het verblijf op de zorgboerderij. Wanneer er een incident plaatsvindt rondom
de medicatie moet dit worden vastgelegd. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele
verbeteringen worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.3 Agressie

Alle agressie-incidenten moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen en hoe hiermee om is
gegaan. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.4 Ongewenste intimiteiten

Alle incidenten rondom ongewenste intimiteiten moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen en
hoe hiermee om is gegaan. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen worden
ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.5 Strafbare handelingen

Alle incidenten rondom strafbare handelingen moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen en
hoe hiermee om is gegaan. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen worden
ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.
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7.6 Klachten

Alle klachten moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan welke klachten zijn ingediend en hoe hiermee om is gegaan.
Door in te zoomen op een klacht kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.7 Conclusies uit meldingen en incidenten

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het ontstaan en afhandelen van meldingen en incidenten. Eventuele verbeterpunten
zullen aan de actielijst worden toegevoegd.

Gelukkig zijn er geen meldingen geweest of hebben er incidenten plaatsgevonden. 

Mogelijk is er een keer een pleister geplakt, een ingescheurde nagel geweest of is er een keer een verbale woordenwisseling geweest, maar
nooit dusdanig dat er melding gemaakt moest worden. 

Ik verwacht dat er geen meldingen zijn gemaakt omdat er een aantal zaken goed op orde zijn. 

- We hebben een zeer vast personeelsbeleid met weinig wisselingen. Dit zorgt ervoor dat de begeleider altijd goed op de hoogte is van de
hulpvraag en mogelijkheden van cliënten. 

- We hebben een zeer kritisch aanname beleid. Wanneer een cliënt wil komen werken is het niet alleen van belang dat zijn hulpvraag binnen
de groep past, maar zeker ook of iemand in de groep aansluit. We waarborgen de sfeer en onderlinge relaties tussen deelnemers zeer goed. 

- De werkzaamheden voor de deelnemers worden zeer goed afgestemd op de hulpvraag en mogelijkheden van de cliënt. Harm en ik
benoemen de werkzaamheden van de dag en overleggen dit met de begeleider van SOVAK. Pas wanneer we alle drie vinden dat het werk
verantwoord verdeeld is wordt het ook ingezet. 

Een ongeluk kan altijd gebeuren, een foutje is menselijk, maar bovenstaande interventies zorgen voor een sterke reducering van meldingen en
incidenten. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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8 Acties
Werken aan kwaliteit is een continu proces, waarbij alle stappen die genomen worden om de situatie op peil te houden of te verbeteren kunnen
worden vastgelegd in een actie. De actielijst is een belangrijke weergave van de activiteiten van de zorgboerderij in het algemeen en op het vlak
van kwaliteit.

8.1 Voortgang actielijst, afgesloten acties

In het afgelopen kalenderjaar zijn onderstaande acties uitgevoerd. Waar nodig heeft de zorgboer(in) een toelichting gegeven op de uitvoering van
de actie.

Bereid u voor op de audit aan de hand van het auditprogramma (zie de kennisbank) Audit

Geplande uitvoerdatum: 10-12-2019

Actie afgerond op: 11-12-2019  (Afgerond)

De schriftelijk toetsing is uitgevoerd en nog niet akkoord. Verwerk de opmerkingen die door de auditor aan uw Werkbeschrijving zijn
toegevoegd en dien opnieuw uw Werkbeschrijving in ter beoordeling. Aanvullen nav toetsing

Geplande uitvoerdatum: 04-12-2019

Actie afgerond op: 02-12-2019  (Afgerond)

Deelnemersraadvergadering

Geplande uitvoerdatum: 05-08-2019

Actie afgerond op: 18-10-2019  (Afgerond)

Toelichting: Te laat, maar zeker wel gebeurd. Notulen is in Word document op te vragen.

De afspraak voor de praktijktoets t.b.v. de audit is gemaakt op 11-11-2019, 09:00 uur. Om de audit e�ciënt te laten verlopen vragen wij u
deze goed voor te bereiden. In de kennisbank vindt u het auditprogramma waarin beschreven staat wat u daarvoor precies moet doen.

Praktijktoets

Geplande uitvoerdatum: 11-11-2019

Actie afgerond op: 11-11-2019  (Afgerond)

De schriftelijk toetsing is uitgevoerd en nog niet akkoord. Verwerk de opmerkingen die door de auditor aan uw Werkbeschrijving zijn
toegevoegd en dien opnieuw uw Werkbeschrijving in ter beoordeling. Aanvullen nav toetsing

Geplande uitvoerdatum: 25-10-2019

Actie afgerond op: 14-10-2019  (Afgerond)

Updaten Kwaliteitssysteem

Geplande uitvoerdatum: 20-09-2019

Actie afgerond op: 07-10-2019  (Afgerond)

Toelichting: Volop mee bezig omdat ik 11 november ook de audit gepland heb.
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Actualisatie van de RI&E

Geplande uitvoerdatum: 01-06-2019

Actie afgerond op: 08-09-2019  (Afgerond)

Toelichting: Volop bezig met het invullen van de nieuwe RI&E van Stigas. Deze is al operationeel.

Kijken welke RI&E het beste aansluit bij de melkveehouderij, en deze invullen.

Geplande uitvoerdatum: 08-04-2019

Actie afgerond op: 09-09-2019  (Afgerond)

Toelichting: een poos terug al een passende RI&E gevonden van Stigas. Deze ingevuld en momenteel bezig met
wat puntjes op de i te zetten.

Kijken wat de mogelijkheden zijn om het netwerk een keer mee te laten draaien in de zorg.

Geplande uitvoerdatum: 20-08-2019

Actie afgerond op: 26-08-2019  (Afgerond)

Toelichting: We hebben tijdens de ouderavond in het voorjaar aangegeven dat de mogelijkheid om mee te draaien
er altijd is. Nu hebben we in een overleg besproken of we een vaste meedraai ochtend te organiseren.
De verwachting is dat hier weinig animo voor zal zijn, en dan ga je nog een situatie creeren waardoor
het netwerk niet in beeld krijgt hoe hen zoon/dochter werkt. We hebben besloten om dit niet te doen en
de ouders of wettelijk vertegenwoordigers nogmaals uit te nodigen via de nieuwsbrief.

Controleren brandblussers

Geplande uitvoerdatum: 01-08-2019

Actie afgerond op: 23-08-2019  (Afgerond)

Toelichting: Saval heeft de brandblussers weer gecontroleerd en gekeurd voor een jaar.

Oefening calamiteitenplan

Geplande uitvoerdatum: 22-06-2019

Actie afgerond op: 24-06-2019  (Afgerond)

Toelichting: Deze is gepland op vrijdag 19 juli a.s.

Zoeken naar een vrijwilliger die deelnemers kan ondersteunen in de houtbewerking.

Geplande uitvoerdatum: 03-06-2019

Actie afgerond op: 21-05-2019  (Afgerond)

Toelichting: Zie de notulen van het werkoverleg 20-05-2019 We kiezen er nu voor om te proberen een begeleider
van de zorgboerderij vrij te maken om een dagdeel per week te gaan werken met hout.
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bord aan straat vervangen

Geplande uitvoerdatum: 03-06-2019

Actie afgerond op: 10-06-2019  (Afgerond)

Toelichting: Hij hangt nog niet, maar is besteld. Samen met een update van onze folder hebben we onze grafisch
ontwerper gevraagd een nieuw bord voor aan straat te maken. Heel blij dat dit gerealiseerd is. De oude
is zo van kleur verschoten dat het bijna een wit vel lijkt!

De moestuin functioneler maken

Geplande uitvoerdatum: 01-06-2019

Actie afgerond op: 03-06-2019  (Afgerond)

Toelichting: Het gaat heel goed met de moestuin! We krijgen het goed voor elkaar om het onkruid vrij te houden en
we hebben al een flinke opbrengt aan groenten en fruit. De actie heb ik wel terug laten keren omdat het
belangrijk is dat deze onder de aandacht blijft. De inzet van deelnemers is (vaak) lastig. Er zijn maar
weinigen geïnteresseerd, en diegene die het wel leuk vinden moeten beschikken over best veel
vaardigheden, o.a. concentratie en fijne motoriek. Dit is niet voor iedereen vanzelfsprekend.

Verklaring beeld en geluid nalopen en indien nodig aanpassen zodat hij voldoet aan alle eisen die de AVG wet stelt.

Geplande uitvoerdatum: 01-05-2019

Actie afgerond op: 06-05-2019  (Afgerond)

Toelichting: Samen met Stichting SOVAK hebben we een nieuw document opgesteld wat weer volledig voldoet aan
de recente AVG eisen. Tijdens de netwerk avond hier uitleg over gegeven en de aanwezigen direct laten
tekenen. Alle anderen zijn in de weken erna ingevuld met deelnemers of zijn opgestuurd naar het
netwerk.

Deelnemersraadvergadering

Geplande uitvoerdatum: 11-04-2019

Actie afgerond op: 30-04-2019  (Afgerond)

Toelichting: We hebben een deelnemersraad vergadering gehad en de notulen is geschreven.

Nagaan welke RI&E het beste aansluit bij onze zorgboerderij en deze invullen.

Geplande uitvoerdatum: 08-04-2019

Actie afgerond op: 14-04-2019  (Afgerond)

Toelichting: Deze actie is nog niet afgerond, maar ik wil hem vooruit schuiven. Ik ben bezig om te gaan kijken om
wonen aan te bieden. De aanvraag hiervoor ligt nu bij de gemeente. Indien dit goed gekeurd wordt zal
ik moeten gaan voldoen aan een ander keurmerk en andere RI&E. In afwachting van deze goedkeuring
ga ik me verdiepen in de verschillende mogelijkheden. De verwachting is dat ik eind de zomer hierover
duidelijkheid heb.

Uitbreiden van een overzicht van werkzaamheden.

Geplande uitvoerdatum: 08-04-2019

Actie afgerond op: 02-04-2019  (Afgerond)

Toelichting: De lijst van werkzaamheden is aangepast en toegevoegd aan het kwaliteitssysteem.



Jaarverslag 1109/'t Raakeind 27-02-2020, 09:19

Pagina 23 van 32

Situatie schets een zorgaanbod van de boerderij op papier aan het zetten om de kijken of er mogelijkheden voor een samenwerking zijn
met de pilot die de gemeente aan het uitrollen is.

Geplande uitvoerdatum: 08-04-2019

Actie afgerond op: 01-04-2019  (Afgerond)

Toelichting: Wij hebben een ombuigingsplan geschreven voor de pilot beschermd wonen die de regio gemeente
gaat starten. Om deel te kunnen nemen aan deze pilot moest het verslag voor 1 april ingeleverd zijn.
Nu is het afwachten welke keuze's de gemeente gaat maken en of we mee kunnen doen met deze
pilot.

Onderzoeken of we de interactie tijdens een deelnemersraad vergadering kunnen vergroten door deelnemers zelf voorzitter en notulist
te maken.

Geplande uitvoerdatum: 21-03-2019

Actie afgerond op: 14-03-2019  (Afgerond)

Toelichting: Nee, wij gaan deelnemers geen voorzittersrol toebedelen in de deelnemersraad vergaderingen. We
hebben dit besproken met de deelnemers en zij willen het niet. Ook wij als begeleiding onderling
hebben besproken of dit reëel is, maar zijn tot de conclusie gekomen dat de interacties in de groep zo
groot zijn dat het niet haalbaar is om een deelnemer voorzitter te laten zijn.

Scholingsaanbod op hulpvragen in de psychiatrie of NAH aanbieden aan medewerkers.

Geplande uitvoerdatum: 15-03-2019

Actie afgerond op: 27-02-2019  (Afgerond)

Toelichting: Mijn aandeel hierin is afgerond. Ik heb een inventarisatie gemaakt van alle voorkomende
problematieken en de bijbehorende hulpvragen. De begeleider van SOVAK gaat samen met de
opleiders kijken naar een passend opleidingsaanbod.

aanschaffen zeepdispesers voor in keuken en bij de wasbakken in de kantine.

Geplande uitvoerdatum: 15-03-2019

Actie afgerond op: 10-01-2019  (Afgerond)

Toelichting: Bij het boodschappen doen hebben we geen blokken zeep meer gekocht, maar vloeibare zeep in zeep
dispensers.

Verlengen zoonose certi�caat

Geplande uitvoerdatum: 28-02-2019

Actie afgerond op: 31-01-2019  (Afgerond)

Toelichting: Dit certificaat weer samen met de veearts ingevuld.

Tevredenheidonderzoek deelnemers

Geplande uitvoerdatum: 28-02-2019

Actie afgerond op: 27-02-2019  (Afgerond)

Toelichting: De onderzoeken zijn de deur uit. Tevens de uitnodiging voor de netwerk avond in april. Hopen op een
grote respons.
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Schrijf uw jaarverslag over 2018 en dien deze in ten behoeve van de beoordeling. Indienen Jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 28-02-2019

Actie afgerond op: 11-02-2019  (Afgerond)

Actualiseer uw werkbeschrijving en dien deze in ten behoeve van de audit Indienen werkbeschrijving

Geplande uitvoerdatum: 10-10-2019

Actie afgerond op: 11-02-2019  (Afgerond)

jaarplanning evaluatie gesprekken plannen

Geplande uitvoerdatum: 31-01-2019

Actie afgerond op: 11-02-2019  (Afgerond)

Toelichting: Ik heb even moeten wachten tot de begeleider van SOVAK zijn deelnemers ook had ingedeeld, maar de
lijst nu compleet en toegevoegd aan het kwaliteitssysteem.

Verlengen zoonose certi�caat

Geplande uitvoerdatum: 31-01-2019

Actie afgerond op: 29-01-2019  (Afgerond)

Toelichting: Iedere vier weken komt de veearts voor een bedrijfsbezoek. Dit is ook zo afgelopen dinsdag (08-01-
2019) geweest, maar toen had hij de lijst niet bij. In de eerste week van februari komt hij weer en we
hebben afgesproken dan de lijst in te vullen. Op 29-01-2019 hebben we de lijst weer samen ingevuld.
A.d.h.v. deze lijst het verwerpers protocol van de site van de GD gedownload. Gelukkig hebben we hem
niet nodig, maar voor de zoonose moesten we hem wel kennen.

Deelnemersraadvergadering

Geplande uitvoerdatum: 24-01-2019

Actie afgerond op: 17-01-2019  (Afgerond)

Toelichting: De begeleiding van SOVAK heeft al een deelnemersraad vergadering gehad, maar ik heb de notulen
nog niet ontvangen. Deze volgt z.s.m.

nakijken of de dekking van onze verzekeringen voldoende zijn wanneer ik deelnemers taxi van huis naar de zorgboerderij.

Geplande uitvoerdatum: 30-12-2018

Actie afgerond op: 14-01-2019  (Afgerond)

Toelichting: Ik heb de verzekering gesproken. Wij hebben voor beide auto's een 'schade verzekering inzittende'. Dit
is de meest uitgebreide verzekering. Volgens onze verzekeraar zijn wij voldoende verzekerd om op een
verantwoorde wijze deelnemers te vervoeren.

Actualisatie BHV

Geplande uitvoerdatum: 12-01-2019

Actie afgerond op: 11-01-2019  (Afgerond)

Toelichting: Ik heb de herhalingscursus BHV en EHBO behaald.
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Controleren EHBO doos

Geplande uitvoerdatum: 31-12-2018

Actie afgerond op: 02-01-2019  (Afgerond)

Toelichting: De doos bij de apotheek afgegeven, zij hebben de doos gecheckt.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

8.2 Voortgang actielijst, openstaande acties

Hieronder staan de geplande acties van de zorgboerderij. Wanneer een actie is uitgesteld of gewijzigd heeft de zorgboer(in) een toelichting
beschreven.

Eigen maken van het kwaliteitssysteem en de applicatie ONS

Geplande uitvoerdatum: 16-12-2019

Toelichting: Dit blijft staan, ook in 2020. Er valt voor mij nog veel te leren en te ontdekken in ONS.

Vinden van een passende vrijwilliger voor de houtbewerkingsactiviteiten.

Geplande uitvoerdatum: 16-12-2019

jaarplanning evaluatie gesprekken plannen

Geplande uitvoerdatum: 11-02-2020

Verlengen zoonose certi�caat

Geplande uitvoerdatum: 11-02-2020

Tevredenheidonderzoek deelnemers

Geplande uitvoerdatum: 28-02-2020

Samenwerking met SOVAK en verantwoording bij begeleiding van andere deelnemers als de 'eigen' deelnemers beschrijven in
jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 29-02-2020

Goede invulling geven aan het pensioen van Jos, onze vaste begeleider. Hij gaat in mei 2020 met pensioen.

Geplande uitvoerdatum: 01-03-2020
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Deelnemen aan een medicatie cursus

Geplande uitvoerdatum: 02-06-2020

Ouders informeren over de mogelijkheden van het paardrijden en de risico's die ze hierbij lopen. Ontwikkelen van een brief waarin zij
tekenen voor deze risico's.

Geplande uitvoerdatum: 02-06-2020

Aanpassen contract m.b.t. het vastleggen van verantwoordelijkheden van de ondersteuning.

Geplande uitvoerdatum: 02-06-2020

De moestuin functioneler maken

Geplande uitvoerdatum: 11-06-2020

Oefening calamiteitenplan

Geplande uitvoerdatum: 11-06-2020

Controleren brandblussers

Geplande uitvoerdatum: 23-08-2020

Kijken wat de mogelijkheden zijn om het netwerk een keer mee te laten draaien in de zorg.

Geplande uitvoerdatum: 23-08-2020

Actualisatie van de RI&E

Geplande uitvoerdatum: 23-08-2020

Updaten Kwaliteitssysteem

Geplande uitvoerdatum: 23-08-2020

Deelnemersraadvergadering

Geplande uitvoerdatum: 23-08-2020
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Netwerken met gemeenten en overige derden.

Geplande uitvoerdatum: 29-11-2020

Toelichting: In januari 2020 heeft er een gesprek plaatsgevonden met de gemeente waardoor het beschermd
wonen op de boerderij weer nieuw leven is ingeblazen. Dit heeft ervoor gezorgd dat we opnieuw met
plannen en gesprekken zijn begonnen met derden. In januari 2020 dan ook met de Raad van Bestuur
van SOVAK om tafel.

Kijken naar de mogelijkheden om de doelgroep uit te breiden met deelnemers uit de WMO en verslavingszorg

Geplande uitvoerdatum: 15-12-2020

Toelichting: Dit doel nemen we mee naar volgend jaar. De gesprekken met de gemeente zijn in januari 2020 nieuw
leven ingeblazen. Hier gaan we op verder borduren.

Functioneringsgesprekken

Geplande uitvoerdatum: 28-01-2021

Actualisatie BHV

Geplande uitvoerdatum: 28-01-2021

Controleren EHBO doos

Geplande uitvoerdatum: 31-01-2021

Actualiseer uw werkbeschrijving en dien deze in ten behoeve van de audit Indienen werkbeschrijving

Geplande uitvoerdatum: 11-10-2022

Bereid u voor op de audit aan de hand van het auditprogramma (zie de kennisbank) Audit

Geplande uitvoerdatum: 11-12-2022

'Karen Zorgt' introduceren op de boerderij

Geplande uitvoerdatum: 16-12-2019

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 28-01-2020 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2020

Toelichting: Ik heb me ingelezen in de mogelijkheden van Caren zorgt. Harm en ik hebben besloten om deze
applicatie voorlopig niet te introduceren. Dit omdat het veel tijd gaat kosten om me hierin te verdiepen
en ik überhaupt nog veel te leren heb in ONS.

Functioneringsgesprekken

Geplande uitvoerdatum: 16-12-2019

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 28-01-2020 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2020
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Controleren EHBO doos

Geplande uitvoerdatum: 16-12-2019

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 28-01-2020 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2020

Het werken met ONS en KWAPP mezelf eigen maken en deze gaan zien als een hulpmiddel voor de zorg en niet als een belemmering.

Geplande uitvoerdatum: 18-12-2019

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 28-01-2020 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2020

Actualisatie BHV

Geplande uitvoerdatum: 31-01-2020

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 28-01-2020 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2020

Toelichting: De herhalingscursus staat gepland op 28 maart 2020

jaarplanning evaluatie gesprekken maken

Geplande uitvoerdatum: 31-01-2020

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 28-01-2020 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2020

Medicatie overzicht, paspoort en afspraken hieromtrent digitaal in ONS zetten.

Geplande uitvoerdatum: 24-12-2019

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 29-01-2020 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2020

Schrijf uw jaarverslag over 2019 en dien deze in ten behoeve van de beoordeling. Indienen Jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 29-02-2020

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 05-02-2020 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2020

De schriftelijk toetsing jaarverslag 2019 is uitgevoerd en nog niet akkoord. Verwerk de opmerkingen die door de auditor aan uw
Jaarverslag zijn toegevoegd en dien opnieuw uw Jaarverslag in ter beoordeling. Aanvullen Jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 04-03-2020

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 26-02-2020 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2020

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 3 acties opgenomen in de actielijst.

8.3 Conclusies m.b.t. de actielijst

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het plannen en tijdig uitvoeren van acties. Eventuele verbeterpunten zullen aan de
actielijst worden toegevoegd.
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Ik merk dat ik het werken met de actie lijst me steeds meer eigen ga maken. Het is een goede manier om je doelen te behalen. Veel acties
gaan als rode draad door de zorgboerderij heen en komen automatisch door het jaar heen aan de orde. 

Ik merk dat ik de acties die betrekking hebben op het digitale stuk, sneller uitstel. Dit is een aandachtspunt. 

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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9 Doelstellingen
In dit hoofdstuk beschrijft de zorgboer(in) wat de toekomstplannen zijn voor de zorgboerderij.

9.1 Doelstellingen voor de komende vijf jaar

Tja, voor de komende vijf jaar. 

Ik vind dit zo lastig. Wat betreft de boerderij is het helemaal maar de vraag welke koers we gaan varen. Gaan we robot melken? Gaan we wat
inkrimpen of blijven we dit aantal koeien melken? Gaan we nog bouwen, groots investeren? In ieder geval hopen we dat we dit jaar helder
krijgen wat we voor stikstof maatregelen moeten gaan treffen en hier zullen we aan gaan voldoen. 

Voor de zorgboerderij ligt het beschermd wonen op tafel. Gaan we units wegzetten? Gaan we een zorgwoning bouwen? De wens ligt er. 

Mogelijk dat we binnen nu en vijf jaar duidelijk krijgen of we een bedrijfsovername kandidaat hebben. Dan zullen we hier ook onze
bedrijfsvoering op aan moeten passen. 

Hele concrete doelen zijn er niet. Maar dromen, plannen en wensen des te meer. 

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

9.2 Doelstellingen voor het komende jaar

In het komende jaar wil ik helder krijgen wat de mogelijkheden zijn omtrent beschermd wonen. 

- wat kan er volgens de gemeente

- welke doelgroep gaan we wonen aanbieden

- gaan we dit alleen doen of samenwerken met een zorgaanbieder

Allemaal concrete vragen waar ik dit jaar antwoord op hoop te krijgen. 

En als veel kleiner doel hoop ik dit jaar onze nieuwe aanwinst, ons paard Joe, in te kunnen gaan zetten in de zorg. Naar verwachting is dit voor
veel deelnemers een zeer gewenste uitbreiding van het activiteiten aanbod. 

Ook het vinden van een vrijwilliger voor de zorgboerderij, m.n. voor de houtbewerking en moestuin is een doel. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

9.3 Plan van aanpak

Om de doelstellingen te realiseren beschrijft de zorgboer(in) concrete stappen die worden toegevoegd aan de actielijst.

Voor de zoektocht omtrent wonen zijn we al in volle gang. Gesprekken met SOVAK over een mogelijke samenwerking zijn al geweest en de
volgende is gepland. 
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Als dit wat concreter wordt ga mijn plannen indienen bij de gemeente.  
Met SZZ heb ik afgesproken dat we om tafel gaan om de plannen te bespreken zodat zij ons voor kunnen stellen bij Gemeente Breda. Dit
omdat SZZ hier aan de overleg tafel zit. 

Zoeken naar units en plannen uitwerken over de uitvoering van het wonen ga ik langzaam concretiseren in mijn hoofd en op papier. Ik vind het
lastig hier een actie op te maken omdat ik niet week hoe, wat, waar en wanneer. Dit moet groeien, ontwikkelen en vorm krijgen. Niet afgewerkt
zijn op een exacte datum.

Dit zelfde geldt voor het eigen maken van ons Paard Joe. We gaan eerst Joe zelf leren kennen, hem borstelen, berijden en mee 'spelen'.
Mogelijk dat ik zelf wat grondwerk met hem ga aanleren. Dit alles om vertrouwen in elkaar te krijgen. 

Deelnemers gaan meehelpen in de verzorging van Joe. Wat wel een concrete actie is, is dat ik een formulier moet gaan ontwikkelen waarop ik
ouders/wettelijk vertegenwoordigers informeer over de gevaren die paardrijden met zich mee brengt. Ik heb bij SOVAK de vraag liggen hoe zij
op andere zorgboerderijen deze verantwoordelijkheid afdekken. 

Als laatste de zoektocht naar een passende vrijwilliger. Dit doel staat al en blijft in 2020 gewoon staan. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp is 1 actie opgenomen in de actielijst.
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Overzicht van bijlagen
In dit overzicht is opgenomen welke bijlagen er aan het jaarverslag zijn toegevoegd. Deze bijlagen bevatten aanvullende informatie voor de
toetsing en worden niet gepubliceerd.

6.3 notulen deelnemersraadoverleg

6.5 conclusies tevredenheidsonderzoek 2019


